

陽光世代

# Sun Generations

NO.14

[Http://www.grandsun.com.tw](http://www.grandsun.com.tw)



**SUNSHINE**  
**GIRLS** YOUTHFUL  
NOTES

陽光女孩 青春樂章

# CONTENTS 目錄

CEO and publisher \ Chen Chih-Kuang  
Planning vice manager \ Chen Li  
Planning editor \ Lin Xiao-Tian  
Translator \ Jill Wan  
Photographer \ Yuan Zi-Xuan  
Art Designer \ Cheng Yi-Chen  
Layout Designer \ Rhine Lee  
Product manager \ Chen Zheng  
Printer: 聯創美 Enterprise Co., Ltd.  
No. 564, Tong-An Street, Taoyuan City  
Publisher: Grand Sun Enterprise Co., Ltd.  
13F, No.110, Fusing Rd., Taoyuan City, 330 Taiwan  
Tel : 886-3- 3320085  
Fax: 886-3- 3363193

Law consultant \ Y.R. Lee & Partners Attorneys-at-Law

Except each obligee owns the intellectual property rights according to the law, the intellectual property rights of all words, pictures and information in each publication are belonged to Grand Sun, so they can't be quoted or copied without authorization of approval.

Except binding wrongly or seriously being damage, this publication can't be returned. If there is requirement for the order, then please place an order from the counter.

董事長、發行人 \ 陳智光  
企劃副理 \ 陳立  
企劃編輯 \ 林筱恬  
翻譯 \ 萬梅萍  
攝影 \ 袁子軒  
美術設計 \ 程宜珍  
版面設計 \ 李鳳瑛  
產品經理 \ 陳正

印刷所 \ 聯創美企業股份有限公司  
桃園市同安街564號  
發行所 \ 巨晴企業股份有限公司  
桃園市復興路110號13樓  
電話 886-3-3320085  
傳真 886-3-3363193  
法律顧問 \ 永然聯合法律事務所

本刊所有文字、圖片、資料之智慧財產權除各權利人依法擁有其智慧財產權外，均歸屬 Grand Sun 所有，未經授權同意，不得任意引述或轉載。

本刊物除非裝訂錯誤或嚴重汙損，否則不接受退換，若需購買陽光世代請向櫃檯洽購。

2010年9月發行

## 董事長的話

**02** The Ten-Year Transformation Top Leader Above All  
十年蛻變，領袖群倫

## 特別報導

**04** Opening Ceremony Dinner  
馬來西亞公司開幕酒會

**06** International Hydrotherapy Congress  
2010國際SPA水療會議

## 專題報導

**08** Sunshine Girls Youthful Notes  
陽光女孩 青春樂章

## 巨晴榮耀

**14** Spectacular Grand Sun Perfect Life  
精采巨晴 美滿人生—蔡季玲 董事 / 台灣

**16** Successful Transformation Broadens My Life Viewpoint.  
成功轉行 人生視野更開闊— Roland Tan Lian Teng 董事 / 新加坡

**30** Distributors Promoted to RGSA Level  
2010/4~2010/6 晉升區總代理級經銷商

## 產品

**18** Relieve the Stiff Muscles of Your Feet.  
COMFORT 600 & SG-2000  
為您舒解足下緊繃的情緒—康福600 & SG-2000

## 專欄

**20** Healing Waters XIII—Mr. German Schleinkofer  
具有療效的水 第十三章

**24** The Application of Hydrotherapy in Clinical Medicine  
水療在臨床醫學上的應用—蔡榮泰、陳艾芬 醫師

## 分享

**26** Rhoda Yick / Canada  
易麥淑嫻 / 加拿大

**28** Xie Mei-Hui / Canada  
謝美惠 / 加拿大

# Grand Sun



## SUNSHINE GIRLS YOUTHFUL NOTES

陽光女孩 青春樂章

Yasmin Sim, Grace Chu and Pearl Chan, young generation directors of Grand Sun chose to walk the path less traveled a career choice that many of their contemporaries would never think of, but one that made them a cut above the rest. The opportunities to earn profits on the international scene and run an organization were not even on their radar just five years ago. Yet, accomplishments today far surpass many.

Yasmin Sim、Grace Chu 和 Pearl Chan 三位是巨晴新生代的董事，她們選擇很少人會走的人生旅途——一種在她們同輩中大多數人不會想過的職業，亦是一種能讓她們的人生更勝一籌的選擇。五年前，她們還未察覺到這種能在國際市場獲利和經營組織的商機。今日，她們的成就已遠遠超越群倫。

# YASMIN

'I want to be a social worker!' Said Yasmin who was a student to her mum, a mere 5 years ago. A compassionate girl, Yasmin's heart for people was so evident that she was elected as the president of her school's community service club. Little did she suspect that the winds of change were blowing her way into a different territory. Upon graduation she joined her mother, Janet-ESD and sister, Elyn-SD in the Grand Sun business where she could realize her passion to help people both by improving their health as well as giving them an opportunity to start a business they can call their own. Her wonderful journey in Grand Sun began with Jessica (who is today an outstanding RGSA) and Pearl as her business partners.



Yasmin董事還是學生的時候曾對她的母親說：「我要成為社工！」Yasmin是一位富有同情心的女孩，因此她在學校擔任社區服務社的社長。但她未曾想到命運的改變引領她進入另一個世界。畢業之際，她參加了母親(Janet執董)和姐姐(Elyn董事)在巨晴的事業。她領悟到想要幫助人的熱忱，竟然可以發揮在改善他們的健康和給予創業機會上。也因為Jessica(現在已是相當傑出的區總)和Pearl(她的事業夥伴)，她在巨晴的精采旅程就此展開。



# Pearl



Director Pearl never liked the idea of working in a conventional 9am-5pm job, yet with her training in Molecular Biology and Biotechnology, it seemed that in all likelihood, she was destined for the dreaded 9am-5pm job in science laboratory. When Pearl was first introduced to Grand Sun business through a spa trial, her intention was just to help her mother regain her health. However, Pearl was skeptical of the marketing plan because she deemed it 'too good to be true'. When the transformation of her mum's health was no less than spectacular, Pearl's interest in learning more about SG-2000 was kindled and the thought of becoming a beacon of hope to those who with deteriorating health was developed. In 2006, she participated in training sessions at Grand Sun. Since she embarked on the Grand Sun business, this career has opened up many opportunities for her to care for and share with the people who seemed at the end of the rope. Touching the lives of Grace and her wonderful family was an experience that made it all worthwhile.



Pearl 董事從不喜歡朝九晚五的慣例性工作。但是，依照她在分子生物學及生物科技領域所受的訓練來看，她似乎極有可能注定會待在科學實驗室裡，做著令她害怕的朝九晚五工作。當她第一次透過 SPA 體驗，接觸到巨晴事業時，她只是想幫助母親重獲健康。當時，她對經營計畫抱持懷疑想法，因為它好到讓人無法相信這是真的？當她母親的健康好轉到令人驚嘆時，Pearl 心中燃起了對 SG-2000 的興趣，並希望成為其他健康惡化者的精神標竿。在 2006 年，她參加巨晴的訓練會議，開始經營巨晴之後，為她拓展很多機會去關懷那些窮途末路的人並與他們分享。而接觸到 GRACE 董事和她的家人，讓她覺得這一切都變得值得。

Director Grace has blossomed into a confident and joyful belle. She thanks to the never ending support and unconditional love from the team and the family. She was a law student studying in Manchester City University in UK when a fatal car accident shattered her dreams of becoming a lawyer. After the accident, simple day-to-day activities like washing her face and brushing her teeth became difficult for her. However, today she stands proudly on stage declaring loudly 'I AM BACK!' Her never-say-die attitude, determination to learn from scratch and her patience and sure “wanting-to-get it right” via memorizing things (as her reading is still not up to speed) is a monumental example of courage under fire. She is single-minded, very focused and task-oriented. Today, Grace is one of the youngest directors in Grand Sun and is a source of inspiration to many. Her life is a testimony of what love can do -- something money can never buy. She is progressing very rapidly on the path to recovery and has now set her goals on continuing her law studies back in Manchester and to once again be able to drive. Her parents, Thomas and Siew Kien, both RGSAs, have been pillars of strength in her life. Director Grace, together with her parents, is passionate About sharing the exceptional benefits of SG-2000 that have brought Hope to their family And friends.



# Grace



Grace 董事如今已蛻變為一位自信和快樂的美人。她感謝巨晴團隊和家人無盡的支持與關愛。她曾是英國曼徹斯特市立大學的法律系學生，一場災難性的車禍粉碎了她想成為律師的美夢。在車禍之後，簡單的日常生活盪洗對她而言變得很困難。但是今天她驕傲地站在巨晴的舞台上大聲宣佈：「我回來了！」她永不放棄的態度、從零開始的決心，耐心與透過記憶練習（她的閱讀仍跟不上速度），堅定地想要做到正確的做法，堪稱是烈火試驗下勇氣十足的最佳代表。Grace 抱持著專心一致的心態去達成目標。今天她是巨晴最年輕的董事之一，也是啟發他人靈感的泉源。她的人生是愛的見證，是一種金錢買不到的體驗。她的復原之路進步神速，也已訂立目標。未來將繼續她的法律學業以及再度開車。她的父親 Thomas 區總以及母親 Siew Kien 區總，一直以來都是她生命的精神支柱。Grace 董事與她的父母親很熱情的分享 SG-2000 卓越的成效，也藉此將希望帶給家人和朋友。

## Deep Cultivating Will Thrive.

Success is a process, a journey, not a destination. Director Yasmin equates nurturing an organization to cultivating a plant: when a seed is sown, it does not sprout immediately. Yet, from little acorns, we get great oak trees. How? The seed requires lots of tender loving care for it to grow into a beautiful, strong tree producing a lot of fruits. In the same vein, the Grand Sun business, which is not like any other conventional business, for underpinning the business is a heart that seeks to love and care. The aspiration of these three young Directors was never how much money they could make but how many lives they could transform. They adopted the maxim, 'People don't care how much you know, they only want to know how much you care'. The Grand Sun business has taught them to not only love deeply but to become more confident individuals who can hold their own on stage in front of a large audience, thus triumphing over the biggest fear (only second to death) which confronts most people public speaking. Pearl's poise today belies the once shy and introverted girl who was reticent. Her willingness to seize the opportunity to step out of her comfort zone has helped her transform into the leader she is today. Her organization has flourished and spread its wings to as far as Bangladesh. Indeed, this business is for anyone who dreams of living an extraordinary life well within reach because of Grand Sun's marketing plan and the supportive team that enables an ordinary person to live an extraordinary life, dream big, maximize their talents and unleash their full potential.



## Partnership is Our Strength.

Success is not easily achieved for the lone ranger. In fact, even the Lone Ranger wasn't alone he still had his partner Tonto and his horse, Silver! <sup>[Note]</sup> Succeeding in this business requires a lot of support, encouragement and validation from committed leaders. A team that does things together stays together. And, in Grand Sun, they play as hard as they work the numerous photographs of the countless events and holiday trips that they have taken together show the excitement and energy of teams. Grand Sun's many incentive trips and company events such as the Hydrotherapy Seminars in Thailand, Taiwan and Malaysia have been instrumental in bonding teams as have been weekly training sessions headed by Directors Elyn & Sebastian where members get to share their experiences, with lots of fun and laughter. In essence, they celebrate lives. And that is possible because a team is basically a family -- like our President Jack Chen always says, Grand Sun is our family!



## Perseverance Makes You Succeed.

Today, these young entrepreneurs acknowledge that their success is mainly due to the support from the team and their loved ones, especially their beloved parents who have given their complete support to them in making the decision to make Grand Sun as their full time career. RGSA Jessica, a great friend who has always been with them through thick and thin, the ups and downs, and Director Elyn whose vision is to raise a whole new generation of young entrepreneurs to bring the professionalism of Network Marketing to greater heights. Director Sebastian, who has been a great mentor to them, always believing in and driving them to be the best they can be, Director Susan Lee who has been an extremely great support and pillar of strength to them and ED Janet, who has always enthused them to excel even higher. Most importantly, they owe their success to God who has been faithful and true in this journey. The future looks bright for these three young directors. Not choosing to follow the status quo has certainly paid off for them. Yet, this is really just the beginning of their journey to financial freedom which, with their continuous energy and drive as well as the constant support from the team, is definitely attainable by the time they reach their early thirties. The biggest thrill and greatest satisfaction in these young Directors' lives is impacting people and helping them to prosper in health and wealth. Therein lies the secret why they find this business so fulfilling and meaningful. Love never fails. ☺



## 深耕 就會茁壯

成功是一種過程、一段旅程、絕非終點。Yasmin董事認為培育一個組織等同於栽培植物。當種子播種時，並不會立即發芽。然而，她們手中小小的橡樹子，如今長成了茁壯的大橡樹是如何辦到的？種子需要細心照料，才能長成美麗茁壯的大樹，生產果實。同樣的方式，巨晴事業並不像任何其他常見的傳統事業。因為巨晴事業是一種尋求愛和關懷的事業。這三位年輕董事的理想抱負並非是她們能賺多少錢？而是能改變多少人的生人？她們恪守：“人們不在乎你知道多少，他們只想知道你在乎多少”的格言。巨晴事業教導她們不僅要愛的深切，而且要成為更有自信的個體，能在廣大的觀眾群前綻放於舞台。因此，要戰勝面對多數人時的恐懼，最好的方法就是公開演講。Pearl董事現在的穩重自信，掩飾了她以前沉默寡言、害羞內向的個性。她緊握踏出舒適圈的機會，幫助她轉變為今日的領導者。她的組織已蓬勃發展，羽翼擴張遠及孟加拉。的確，這個事業是給夢想過著非凡人生的任何人——它是指日可待的。因為巨晴的經營計畫和支援團隊，能賦予一般人過著非凡的生活、放大夢想、極致他們的才能和釋放他們的潛力。



## 夥伴 就是力量

孤軍奮戰者成功不易。事實上，即使是獨行俠亦不孤單——他仍有夥伴 Tonto和他的馬 Silver！【註】事業的成功需要許多的援助、鼓勵以及讓堅定的領導人來領導。一起行動的團隊能凝聚向心力。在巨晴，可以盡心地工作也可以盡情地玩樂。可以在難以數計的活動和假日旅遊所拍攝的無數相片中，將團隊的興奮與活力表露無遺。巨晴許多的獎勵旅遊和公司活動，例如在泰國、台灣、馬來西亞的國際 SPA 水療會議，已經對於聯結團隊有著重大的影響力。另外，在 Elyn 和 Sebastian 董事每週領導的訓練會議中，會員們分享經驗時充滿歡樂與笑聲。他們慶祝生命，因為團隊就是家庭——誠如同陳董事長所言：“巨晴是我們共同的家！”



## 不懈 就能成功

今日，這三位年輕董事感恩她們的成功源於團隊的支援，以及她們所愛的家人。特別是她們摯愛的父母親，在她們決定以巨晴做為全職事業時給予全力的支持。好友 Jessica 區總總是陪伴她們度過艱難和高低起伏。Elyn 董事的遠見是要提攜新生代的巨晴夥伴，把專業的人脈網絡帶到更高的境界。Sebastian 董事是她們的良師，一直對她們很有信心，並驅使她們成為最棒的。Susan Lee 董事一直以來給予極大幫助，亦是她們的精神支柱。Janet 執董總是充滿熱情的鼓勵她們，使她們有更優異的表現。最重要的是，她們將成就功歸功於上帝，在事業旅程中領悟到祂的信實。這三位年輕董事前程似錦，選擇不跟隨現狀走，她們確實得到了回報。這只是旅程的開始，要有不懈的精力、驅使心和團隊持續的支持，想要在30歲初期達到財務自由，是絕對可以的。在這三位年輕董事的人生中，最大的振奮與欣慰是影響人們，幫助他們得到健康與財富。為何她們能夠找到如此充實和意義深遠的事業？因為一愛，永不止息。☺

【Note】 The Lone Ranger is an American television show. It had been played on movie in America since 1938. It was also performed as comics and cartoon. The show was continually played during 1949~1957, 1966~1969 and till 2003. The cartoon named "The Lone Ranger" was once played in Taiwan. The Indian Tonto and the white horse Silver are the Lone Ranger's good companies. (Source from the internet)

【註】 The Lone Ranger, 1938、1949~1957、1966~1969... 在美國陸續於電視、電影、漫畫、卡通中上演，直到2003年都還有電視劇演出。早年在台播出的卡通名稱為『獨行俠』，印第安人Tonto以及白馬Silver是獨行俠的好夥伴。(資料來源：網路)

Editor / Maggie Lin  
文編/林筱恬  
Layout / Rhine Lee  
版面設計/李鳳瑛

# SG-2000



## Rhoda Yick /Canada

I like to lead a happy and healthy life. The scariest thing to me would be falling sick. When I was young, I was weak and I had scoliosis. And later on it was getting worse and turned into rickets. Misfortunes never come singly. I started to suffer from severe headache and before long I felt pain in my hands and legs sequentially. Moreover, colds, coughs and long term constipation cause me to suffer both physically and mentally. In order to solve these problems, I had tried all kinds of therapies and even bought a variety of healthy food and products. Whether they are for consumption or physical use, as long as they are introduced to me by my friends I would definitely try them because I did not want to spend my whole life in company with pain.

Apart from looking for methods of cure, I have a deep interest in the regimen of Chinese medicine and naturopathy and was eager to learn related knowledge. After migrating to Vancouver, I have devoted myself to acupuncture treatment-related work for several years. However, this job brought me more pain and I had to receive acupuncture and massage treatments which cost me a lot of time and money. I had to seek frequent treatments because I could not even do simple housework. Finally, I had to give up my job. At that time, RGSA Gary offered me the SG-2000 for a trial, and I tried it for a week. I felt absolutely fabulous. I not only perspired, my stiff muscle on the back also felt much relief and I could sleep very well at night. I have been using SG-2000 since the summer of 2006. At present I do not need to seek acupuncture treatment anymore. SG-2000 has greatly improved my chronic headache and pain in my waist. It has also helped me get rid of my other sicknesses and that really

makes me thrilled and overjoyed. Once I went to a public massage pool, and unfortunately I contracted an infection (gynecological disease). However, I was cured unexpectedly after using SG-2000 for just four sessions. I was very excited. Another unexpected surprise is that my facial skin is brighter than before and wrinkles are getting less visible. I actually do look ten years younger.

Once, my daughter was involved in a car accident and there were tiny pieces of glass fragment "sticking" into her skin. The paramedics could not remove all the pieces, so they told us to send her to hospital for checking. After we went home, she only used SG-2000 once, and she was "healed" by its ultrasonic vibration. She did not feel any glass fragment inside her skin and she felt very comfortable. Ever since, she has started using spa diligently. Her menstruation pain (dysmenorrhea) has disappeared, her skin is becoming much more beautiful and the marks of acnes on her face are also less obvious. At first, my husband used the SG-2000 because he thought it would be a big waste of money not to use something which was already bought. After the frequent uses, he feels very energetic and is praised by his friends and colleagues that he looks much younger. The excess fat around his belly is gone and his dizziness is cured. Now he uses SG-2000 twice a day diligently. My family members enjoy using SG-2000 tremendously. Thanks to God for offering us such a wonderful gift. It is a great fortune. Each time I use SG-2000 for a spa, I use it with a totally grateful heart. I also hope my friends too can have love and a healthy life. ☺

# Product Testimony

## 產品親體驗

### 易麥淑嫻 / 加拿大

我喜歡健康快樂的生活，最害怕生病，因自小體弱並患有脊椎側彎，後來更惡化為佝僂症。禍不單行，嚴重的頭痛經常伴著我，不久之後手和腳也相繼痛起來。加上感冒咳嗽、長期便秘，令我的身體承擔著許多痛楚，身心非常苦痛。為了解決這些問題，各種治療我都去嘗試，家裏也添置了各式各樣的健康產品。無論是吃的、用的，只要有朋友介紹，我都試用。只為了不想痛楚伴我一生。

除了找尋治療方法外，我對中醫養生之道和自然療法產生濃厚的興趣，學習有關知識。移居溫哥華後，從事穴位治療工作數年，這份工作令我的痛楚更嚴重。逼使我要接受針灸和按摩，花了不少時間和金錢。但我不能不這樣做，因我連簡單的家務也做不到。最後連穴位治療的工作也要放棄。在那時候，區總Gary拿了一台SG-2000給我試用了一星期，感覺實在太好了！我不單流汗（溫哥華的氣候涼爽，不易出汗），整個僵硬的背肌感到鬆弛了，晚上也睡得很甜。自從2006年夏天開始使用後，現在我已不用再去針灸了。三十多年的頭痛和腰痛也改善了很多，其他毛病也遠離我，叫我興奮不已。有一次，我不幸地在公眾的熱水按摩池感染了婦科病，但我發現在用了SG-2000四次後，竟然痊癒了。非常高興。另外一個更意外的驚喜，就是臉上皮膚較以前亮白，縐紋也少了，「年輕十歲」是真的啊！

我的女兒因車禍中被許多細小的玻璃碎片插進了皮膚，急救人員也沒法全部清除，告訴我們送她到醫院去檢查。回家後，她只用了一次SPA，竟被它的超音波振盪治好。感到皮膚內已沒有碎片，覺得很舒服。自此，她也開始勤用SPA，每月的經痛消失了，皮膚愈來愈漂亮，青春痘的痕跡一點也看不見了。我的丈夫初時只是抱著既然買了不要浪費的態度去用SG-2000。用後感覺有活力，被朋友同事稱讚年輕，大肚臍不見了，頭眩也好了。現在更自覺地每天泡兩次。我們一家人都十分愛用SG-2000，感謝天父賜給我這個好東西。這是一個福氣，每次我都存感恩的心泡澡，也希望我的朋友都能擁有愛和健康的生命。☺



Editor / Maggie Lin Layout / Rhine Lee

文編/林筱恬 版面設計/李鳳瑛

# SG-2000



## Xie Mei-Hui /Canada

I am a very strict, cautious and even slightly obsessive person. I usually travel to Taiwan, Hong Kong, China and Canada, etc. I have been to many countries and have met numerous celebrities and various people in my whole life. I have gone through many ups and downs, a variety of vicissitudes and uncertainty. Therefore, I could say that I am quite "knowledgeable". My close friend, ED Xiu-Fang, often said that I am like a heroine which made me feel a little embarrassed.

My husband's death caused a dramatic change in my spiritual life. Moreover, I had always been bothered by varicose veins and long-term rheumatoid arthritis, leaving my fingers bent and twisted. I was at my lowest during that period of time. However, at that time, a very enthusiastic Sales Director Qiu Xia used my name and helped offer a memorial tablet for my husband in the Ling Yan Shan temple in Vancouver. What she did warmed my heart. I then knew about the SG-2000 through Sales Director Qiu Xia's recommendation. In the beginning, I just wanted to relieve my stress with the spa and I never thought this SPA machine would be able to bring any other health benefits. Nevertheless, after using it for a couple of days, my body felt effects that felt like the internal warming of the whole body. Besides, the joints of my arms and legs became more flexible. After using SG-2000 for about two months, I realized my fingers have almost returned to an original healthy state. This change gave me more confidence and more enthusiasm in the use of the SG-2000. So far I have used the SPA machine consistently in the morning and at night. Now the varicose veins which had bothered me for a long time are gone. My leuconychia has

completely improved. My skin has become smooth, firm and regained elasticity. Every day I am full of energy and glowing. I can even bring my two grandsons to travel to different countries. Although I have reached my 70s, I often say happily that I have the health and energy of a seventeen year-old. Indeed, using SG-2000 seems to make me feel like I have returned to my youth. SG-2000 activates all the cells in my body.

Because SG-2000 combines the related theories of physics, science, sensibility and preventive medicine, it is the most natural health therapy and also the most excellent product to delay aging. I deeply thank President Chen Chih-Kuang and Mrs. Chen for their guidance. I used to keep to myself and enjoy being alone, but I changed my mind due to Mrs. Chen's words. I think I should introduce this excellent product to more people with better understanding and share this wonderful product to the entire world to benefit them. Thanks to Qiu Xia, GARY and some good friends' support. Especially, Qiu Xia's son, RAYMOND, he has helped a lot and has installed the SG-2000s in my friends' bathrooms in different places. He has also shown them carefully how to use the SPA machines and have a proper spa session so that everyone can use it securely and correctly to reach its full effects. At my age, is there anything more important than taking good care of our health? I do not need to bother someone else to look after me and I can even take care of others. It is a blessing to see good friends around us living a healthy life. We can sometimes gather, have a chat and care for one another. I think this is the most significant matter in my life. ☺

# Product Testimony

## 產品親體驗

### 謝美惠 / 加拿大

我是個生活非常嚴謹甚至帶有一點潔癖的人。經常往返台灣、香港、中國以及加拿大等地。這輩子走遍了大江南北，見識過無數的名流、販夫走卒。經歷這世間的大風大浪及人生悲歡離合的各種無常，可謂見識不淺。好友秀芳執董私下常說我是女中豪傑，真是不敢當。

自從先夫逝世之後，對我的生活及心靈帶來劇烈的轉變。再加上多年的類風濕性關節炎，使得手指變形彎曲以及靜脈曲張等疾病一直困擾著我。這段日子是我人生最低潮黑暗的時光。此時，熱心的秋霞董事用我的名義在溫哥華靈巖山寺幫先夫供了一個牌位，她所做的一切溫暖了我的心。在經由秋霞董事的推薦介紹之下我接觸到了SG-2000。一開始我只想藉由泡澡來紓解壓力，不曾認為這台機器能帶來任何的功效。但在使用幾天後，我的身體有了最直接的反應。就是全身的內部溫熱，而且手腳關節變得靈活了。在使用了大約兩個月的時間之後，我發現我的手指頭幾乎回復到原來健康的狀態。這樣的改變讓我更加有信心、更加積極的使用SG-2000。一直到現在我固定早晚用心的使用SPA。現在，困擾我多年的靜脈曲張消失了；灰趾甲完全改善；皮膚變得光滑緊實有彈性。每天活力充沛、神采飛揚，還可以帶著我兩個孫子到世界各地旅行。年屆七十歲的我常笑稱：我擁有十七歲的健康與活力！的確，使用了SG-2000彷彿讓我回到年輕歲月，全身細胞都動了起來。

因為SG-2000集合了物理、科學、感性、預防醫學的相關論。是一種最自然的養生療法，更是一種延緩老化的聖品。感謝陳智光董事長賢伉儷的引導，讓原本只想獨樂樂的我，因為董娘的一句話改變了我的想法。我覺得應該讓更多的人瞭解這個產品的好，將這麼優秀的產品分享到全世界各地嘉惠更多的人。感謝秋霞、GRAY及一些好友的協助。尤其是秋霞的兒子RAYMOND幫了很大的忙。南北奔波的將SG-2000安裝在朋友的浴室，而且很細心的教導使用者正確的泡澡及使用方式。讓每個人都能安心的正確使用，進而發揮它的功效。以我們的年齡來說，此時有比照顧好自己的身體健康更重要的事嗎？不用麻煩別人照顧自己的身體，甚至還有能力照顧別人。看到周遭好友都能平安健在，大家可以偶爾小聚、開心聊天、互相關懷。這是我認為人生中最有意義的事情了。☺



Editor / Maggie Lin Layout / Rhine Lee

文編/林筱恬 版面設計/李鳳瑛

更多精彩內容  
請洽巨晴各分公司櫃台購買